

إيه أم بي 2 أم جي AMP 2 MG



تحذير
Keep out of the reach of children
يحفظ المبيد بعيدا عن متناول الأطفال

Dustable and wettable micro-granule for the control of ants
حبيبات صغيرة قابلة للنثر وقابلة للبلل لمكافحة النمل
Biocide product (insecticide PT18)
المنتج عبارة عن مبيد بيولوجي (مبيد حشري بي تي 18)

المحتويات:
COMPOSITION
2 g/kg of Acetamiprid
(N°CAS 160430-64-8)
Contains a bittering agent
(denatonium benzoate)

2 جرام / كلغ من أستامبيريد رقم كاس
(N°CAS 160430-64-8)

يحتوي عامل لمحدث للمرارة (دناونيوم بنزوات)

رقم التسجيل بوزارة التغير المناخي والبيئة: MOCCAE Registration Number: DXB-AD-140-1801

الخصائص:

AMP 2 MG is ready – to – use micro – granule for the long lasting control of ants. The product is odourless and offers a huge flexibility as it may be applied in three different ways: Dusting, spraying or watering.

DIRECTIONS FOR USE:
Apply the product where ants travel and/or stay along walls in cracks and crevices, at the entrance of the nest. The product acts in the minutes following the application on porous and non-porous surfaces (residual efficiency until three months). The nest is destroyed in the two to three weeks following the application. Do not clean the treated surfaces excepted to stop the biocidal action of the product.

Dusting:
Scatter a fine layer of AMP 2 MG at the rate of 20g/m². Renew the application, if necessary, every two to three weeks. Make a barrier treatment around places to be protected. Do not clean the treated surfaces in view to maintain the insecticide activity.

Spraying:
Mix AMP 2 MG in a sprayer with water at the rate of 100 g per liter. Spray one liter of the preparation on 5 m².

Watering:
This application is only for outside use. Mix AMP 2 MG in a watering can at the rate of 20 g per liter of water. Water 1 litre of the preparation per m².

الخصائص:

إيه أم بي 2 أم جي عبارة عن حبيبات صغيرة جاهزة للإستعمال ذات مكافحة طويلة الأمد للنمل. وهذا المنتج عديم الرائحة ويمتاز بمرونة بالغة عند إضافته بطرق ثلاثة مختلفة: نثرا أو رشاً أو بالسقي.

طريقة الإستخدام:
ضع المنتج على الطرق التي يمر فيها النمل و/ أو التي يرقف فيها عبر الشقوق والتصدعات عند المداخل المؤدية للأعشاش. يبدأ مفعول المنتج في الدقائق التي تلي وضعه على المسطحات المسامية وغير مسامية (تتمتع متبقياته بكفاءة تدوم لمدة 3 أشهر) يتم تدمير أعشاش النمل خلال الأسبوعين إلى ثلاثة التي تلي بعد إضافة المنتج. لا تعتمد إلى تنظيف الأسطح التي جرى معالجتها إلا إذا أردت إيقاف فعالية المبيد البيولوجي للمنتج.

أنثر طبقة رقيقة من إيه أم بي 2 أم جي بمعدل 20 جرام / م². أعد هذه الإضافة، عند الضرورة، كل 2 إلى 3 أسابيع. قم بإجراء عملية معالجة تمتاز بإقامة حواجز من حول الأماكن التي سيتم مكافحتها، ولا تقم بتنظيف الأسطح التي جرى معالجتها للحفاظ على نشاط المبيد الحشري.

الرش:
أخلط إيه أم بي 2 أم جي مع الماء في رشاشة بمعدل 100 جرام لكل لتر ومن ثم رش لترا واحدا من التحضير على مساحة 5 م².

السقي:
هذه العملية فقط للإستعمال الخارجي حيث يتم خلط إيه أم بي 2 أم جي في سفوحة بمعدل 20 جرام لكل لتر من الماء، ضع 1 لتر من هذا المحلول لكل م².

PRECAUTIONARY STATEMENTS:

To avoid risks to man and the environment, comply with the instructions for use.

FIRST AID CAUTION:

P102 Keep out of the reach of children.
P103 Read label before use.
P312 Call a POISON CENTER or doctor/physician if you feel unwell.
P501 Dispose of contents/container according to national regulation in a waste disposal center.

STORAGE AND DISPOSAL:

Keep away from sun exposure and ignition sources. Store in a dry place and in closed containers. Store in the original container. Dispose of contents /container according to national regulation in a waste disposal center.

WARRANTY STATEMENT:

The manufacturer to ensure the stability of the chemical and physical specifications for this insecticide and safety of his packing in the original normal storage for the duration of validity for a period of three years under the conditions of the United Arab Emirates.

الشركة المنتجة
Manufacturing Company
Kwizda France SAS
30 Avenue de l'Amiral Lemonnier
78160 Marly-Le-Roi, FRANCE
Tel.: +33 (0) 1 39 16 09 69
Fax: +33 (0) 1 39 16 47 07

Prod. Date :

Exp. Date :

Batch No. :

البيانات التحذيرية:

لتجنب مخاطر المنتج على الإنسان والبيئة، تقيّد بتعليمات الاستعمال.

تحذير الإسعافات الأولية:

في 102 يحفظ المبيد بعيدا عن متناول الأطفال.
في 103 قم بقراءة الملصق قبل الاستعمال.
في 312 اتصل بمركز للتسمم أو بالطبيب عند شعورك بالتوعك.
في 501 تخلص من المحتويات / العبوات وفقا للأنظمة الوطنية الخاصة بمركز التخلص من النفايات.

التخزين والتخلص من العبوات:

يحفظ بعيدا من التعرض للشمس ومصادر الاشتعال. يخزن في مكان جاف وفي حاويات مغلقة. يخزن في الحاوية الأصلية. يتم التخلص من العبوات النازغة بمركز التخلص من النفايات وفقا للأنظمة الوطنية.

الضمان:

تضمن الشركة المنتجة ثبات المواصفات الكيميائية والفيزيائية لهذا المبيد وسلامة عبواته الأصلية في التخزين العادي طيلة فترة صلاحيته تحت ظروف دولة الإمارات العربية المتحدة.



Local Distributer
EMIRATES RAWABI EST.
PO Box: 15459 Dubai UAE
Tel: +971 4 2227973

الموزع المحلي
مؤسسة روابي الامارات / دبي
ت: +971 4 2227973

تاريخ الصنع :

تاريخ الإنتهاء :

رقم التشغيلية :

Net contents: 500g
المحتوى الصافي: 500 جرام